
Title (en)
Assembly for prestressed concrete moulded elements.

Title (de)
Umlaufschalung für Spannbetonfertigteile.

Title (fr)
Coffrage pour éléments moulés en béton précontraint.

Publication
EP 0592695 A1 19940420 (DE)

Application
EP 92117164 A 19921008

Priority
EP 92117164 A 19921008

Abstract (en)
To allow circulating formworks for prefabricated concrete elements - principally for railway sleepers - with prestressing with an immediate bond to be
used economically and for small series, it is proposed to construct the formwork from a rigid frame (1) absorbing the stress forces of the prestressing
wires (6) and from a formwork element which is inserted in said frame (1) and serves only for shaping the prefabricated part (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Um Umlaufschalungen für Betonfertigteile - vornehmlich für Gleisschwellen - mit Vorspannung mit sofortigem Verbund wirtschaftlich und für kleine
Serien einsetzen zu können, wird vorgeschlagen, die Schalung aus einem steifen, die Spannkräfte der Spanndrähte (6) aufnehmenden Rahmen (1)
und einem in diesem eingesetzten, nur der Formgebung des Fertigteils (5) dienenden Schalungselementes (4) aufzubauen. <IMAGE>
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